



**Executive Council of Ontario
Order in Council**

On the recommendation of the undersigned, the Lieutenant Governor of Ontario, by and with the advice and concurrence of the Executive Council of Ontario, orders that:

**Conseil exécutif de l'Ontario
Décret**

Sur la recommandation de la personne soussignée, la lieutenant-gouverneure de l'Ontario, sur l'avis et avec le consentement du Conseil exécutif de l'Ontario, décrète ce qui suit :

WHEREAS pursuant to subsection 5(3) of the *Ontario Fair Hydro Plan Act, 2017* (the "Act"), the Lieutenant Governor in Council may by order authorize the Minister of Energy and the Minister of Finance, acting together on behalf of the Province to agree to guarantee or indemnify any debts, obligations, securities or undertakings associated with an investment interest as described under the Act;

AND WHEREAS pursuant to subsection 22(2) of the Act, Ontario Power Generation Inc. as financial services manager, may establish or cause to be established one or more financing entities (a "Financing Entity") that may incur funding obligations in connection with investment interests;

AND WHEREAS it is considered desirable to authorize the Minister of Energy and the Minister of Finance to agree to guarantee or indemnify debts, obligations, securities or undertakings of a Financing Entity associated with investment interests acquired by a Financing Entity;

NOW THEREFORE:

1. Pursuant to subsection 5(3) of the *Ontario Fair Hydro Plan Act, 2017*, the Minister of Energy and the Minister of Finance, acting together on behalf of Ontario, are authorized to enter into one or more agreements to guarantee or indemnify the debts, obligations securities or undertakings of a Financing Entity associated with investment interests acquired by a Financing Entity.
2. The Minister of Energy and the Minister of Finance, acting together on behalf of Ontario are authorized to determine terms and conditions of the guarantee or indemnity and the maximum liability for the guarantee and indemnity authorized under paragraph 1 of this Order.

ATTENDU QU'en vertu du paragraphe 5 (3) de la *Loi de 2017 sur le Plan ontarien pour des frais d'électricité équitables* (la « Loi »), le lieutenant-gouverneur en conseil peut, par décret, autoriser le ministre de l'Énergie et le ministre des Finances, agissant de concert au nom de la province, à accepter de garantir ou de rembourser les dettes, obligations, valeurs mobilières ou engagements associés à une participation d'investissement et prévus dans la Loi;

ATTENDU QU'en vertu du paragraphe 22 (2) de la Loi, Ontario Power Generation Inc., en tant que gestionnaire des services financiers, peut créer ou faire créer une ou plusieurs entités de

financement (une « entité de financement ») qui peuvent contracter des obligations de financement dans le cadre de la participation d'investissement;

ATTENDU QU'il est jugé souhaitable d'autoriser le ministre de l'Énergie et le ministre des Finances à accepter de garantir ou de rembourser les dettes, obligations, valeurs mobilières ou engagements d'une entité de financement qui sont associés à une participation d'investissement acquise par cette dernière;

EN CONSÉQUENCE :

1. En vertu du paragraphe 5 (3) de la *Loi de 2017 sur le Plan ontarien pour des frais d'électricité équitables*, le ministre de l'Énergie et le ministre des Finances, agissant de concert au nom de la province, sont autorisés à accepter de garantir ou de rembourser les dettes, obligations, valeurs mobilières ou engagements d'une entité de financement qui sont associés à une participation d'investissement acquise par cette dernière.

2. Le ministre de l'Énergie et le ministre des Finances, agissant de concert au nom de la province, sont autorisés à fixer les conditions et le plafond de la garantie ou du remboursement qu'autorise l'article 1 du présent décret.



Recommended: Minister of Finance

Recommandé par : Le ministre des Finances



Recommended: Minister of Energy

Recommandé par : Le ministre de l'Énergie



Concurred: Chair of Cabinet

Appuyé par : Le président/la présidente du Conseil des ministres

Approved and Ordered:
Approuvé et décrété le : SEP 27 2017



Administrator of the Government
L'administrateur du gouvernement